

Date : 16/07/2026

التاريخ : 2026/07/16 :

Ref : DXB/MGT/2404/26

المراجع : 26/2404/ MGT / دبي :

Mr. Hamed Ahmed Ali  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market  
P.O.Box : 9700 Dubai – UAE  
Greetings,

السيد/حامد أحمد علي المحترم  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي  
ص.ب: 9700 دبي – الامارات العربية المتحدة  
تحية طيبة وبعد،

**Subject: Disclosure of the Board Meeting Results for Al Sagr National Insurance Co. (PSC) by Circulation**

**الموضوع : الإفصاح عن نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة الصقر الوطنية للتأمين (ش.م.ع) بالتمرير**

With reference to the above-mentioned subject, we hereby inform you that the Board of Directors of Al Sagr National Insurance Co. (PSC) passed a resolution by circulation on 16/07/2026 at 12:00 PM, whereby it approved the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة الصقر الوطنية للتأمين (ش.م.ع) قد أصدر قراراً بالتمرير بتاريخ 2026/07/16 في تمام الساعة 12:00 ظهراً، وأقر بموجبه ما يلي:

- The Board of Directors resolved to dismiss Mr. Abdel Muhsen Jaber from his position as Chief Executive Officer of the Company and to terminate his duties effective from the date to be determined by the Company, subject to the applicable regulatory approvals and relevant legal procedures.
- Approval of the appointment of an Acting General Manager to manage the Company until a new Chief Executive Officer is appointed, subject to obtaining the necessary no-objection and regulatory approvals from the Central Bank of the UAE.
- Approval of the appointment of the Board Secretary, subject to the completion of all required regulatory procedures and the fulfilment of the applicable requirements of the Central Bank of the UAE.

- قرر مجلس الإدارة إقالة السيد/ عبدالمحسن جابر من منصبه بصفته الرئيس التنفيذي للشركة، وإنهاء مهامه اعتباراً من التاريخ الذي تحدده الشركة، وذلك وفقاً للموافقات الرقابية والإجراءات القانونية ذات الصلة.
- الموافقة على تكليف مدير عام للشركة بالإنابة إلى حين تعيين رئيس تنفيذي جديد للشركة، على أن يكون سريان هذا التكليف مشروطاً بالحصول على عدم الممانعة والموافقات اللازمة من مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.
- الموافقة على تعيين أمين سر مجلس الإدارة، وذلك بعد استيفاء واستكمال كافة المتطلبات والإجراءات التنظيمية والرقابية اللازمة لدى مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

Yours Faithfully,  
For Al Sagr National Insurance Co. (PSC)

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير  
عن الصقر الوطنية للتأمين (ش.م.ع)

أمين سر مجلس الإدارة  
Board Secretary



CC: Capital Market Authority



نسخة إلى هيئة سوق المال